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دفاع تمام قد مدیریت از سرمربی استقلال؛ 

اقدام علیه ساپینتو بی جواب نخواهد ماند
باشگاه استقلال در واکنش به اتفاقات و حاشیه های اخیر اعلام کرد از سرمربی خود 
حمایت کرده و هر رفتار و مداخله غیرحرفه ای با پاسخ قانونی این باشگاه همراه خواهد 

بود.
به گزارش ایرنا، باشگاه استقلال تهران در واکنشی رسمی اعلام کرد پیرو اظهارات غیرحرفه ای و 
مداخله جویانه برخی از مسوولان و اعضای سایر تیم ها، باشگاه استقلال ضمن اعلام حمایت کامل 
و تمام قد از سرمربی خود، نسبت به این اظهارات بی تفاوت نبوده و به این وسیله اعلام می کند از 
طریق کمیته اخلاق و کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال پیگیر برخورد با افرادی است که به شکلی 

غیرمسئولانه علیه باشگاه استقلال و سرمربی این تیم صحبت کرده اند.
همچنین هرگونه اظهار نظر مداخله جویانه از سایر باشگاه ها، با برخورد قانونی و محکم باشگاه 

استقلال رو به رو خواهد شد.
در جریان دیدارهای هفته هجدهم لیگ برتر فوتبال ایران و در مسابقه تیم های استقلال تهران و 
مس کرمان اتفاقاتی رخ داد که حاشیه های بسیاری به همراه داشت، در این دیدار شاگرادان ساپینتو 

با نتیجه ۳ بر ۲ پیروز شدند تا ۳ امتیاز کامل این دیدار خارج از خانه را کسب کنند.

از سوی تیم ملی فوتبال ساحلی صورت گرفت؛ 

اهدای تابلو فرش خلیج همیشه فارس به عمانی ها
تابلو فرش خلیج همیشه فارس توسط مسئولان تیم ملی فوتبال ساحلی به عمانی ها 

اهدا شد.
به گزارش ایرنا، تیم ملی فوتبال ساحلی کشورمان که برای انجام دو بازی دوستانه در کشور عمان 

اردو زده است، عصر امروز در دومین بازی تدارکاتی با نتیجه ۴ بر ۳ مغلوب عمان شد.
در حاشیه این دیدار و پس از تحرکات صورت گرفته در میزبانی عراق در جام کشورهای حوزه 
خلیج فارس که با یک نام جعلی برگزار شد، مسئولان تیم ملی فوتبال ساحلی تابلوفرشی منقش به 

نام خلیج فارس به مسئولان تیم عمانی اهدا کردند.
تابلو فرش خلیج همیشه فارس به عنوان یادبود توسط امیرحسین محتشم رئیس کمیته فوتبال 
ساحلی ایران و منصور بیک وردی، سرپرست تیم ملی فوتبال ساحلی ایران به محمد السنیدی مدیر 

تیم های ملی فدراسیون فوتبال عمان اهدا شد.
کاروان تیم ملی فوتبال ساحلی که اردوی عمان مقابل تیم ملی این کشور یک برد و یک باخت 

را کسب کرده بود، بامداد فردا به تهران بر می گردد.

هندبال جوانان آسیا؛ دختران ایران حریفان خود را 
شناختند

گروه بندی رقابت های هندبال قهرمانی جوانان آس�یا مشخص ش�د و دختران ایران 
حریفان خود را شناختند.

به گزارش ایرنا، پس از برگزاری مراسم قرعه کشی هفدهمین دوره رقابت های هندبال قهرمانی 
جوانان آس��یا، تیم دختران ایران در گروه B حریفان خود را شناخت. بر همین اساس گروه بندی 

رقابت های هندبال قهرمانی جوانان دختر آسیا به شرح زیر است:
گروه A: هنگ کنگ، قزاقستان، کویت، ژاپن، کره جنوبی

گروه B: ایران، هند، ازبکستان، چین، چین تایپه
رقابت های هندبال قهرمانی جوانان دختر آسیا از ۹ تا ۱۶ تیر ۱۴۰۲ به میزبانی هنگ کنگ برگزار 
خواهد شد. پنج تیم برتر این مسابقات جواز حضور در بیست و چهارمین دوره رقابت های قهرمانی 

جوانان دختر ۲۰۲۴ جهان به میزبانی مقدونیه شمالی را کسب می کنند.
تیم هندبال جوانان دختر ایران در دوره پیش��ین این مس��ابقات عنوان نایب قهرمانی را کسب 

کرده بود.

فقط نسل پیشین تیم ملی والیبال، طلایی بود؟
در حالی که نسل پیشین تیم ملی را نسل طلایی قلمداد می کنند اما به نظر می رسد 
باز هم می توان در تیم ملی، شاهد حضور نسل هایی باشیم که حتی از نسل پیشین هم 

دوران طلایی تری داشته باشند.
به گزارش ایرنا، نسل پیشین تیم ملی والیبال متشکل از بازیکنانی همچون سعید معروف، شهرام 
محمودی، عادل غلامی، سید محمد موسوی، فرهاد قائمی و امیر غفور نسلی خاطره ساز بود که در 
اذهان مردم باقی ماند؛ نسلی که اتفاقات بزرگی را برای والیبال ایران رقم زد مثل صعود به المپیک و 
حضور در لیگ ملت ها و البته قهرمانی در آسیا. این نسل آنقدر مورد توجه مردم قرار گرفت که لقب 
نسل طلایی والیبال ایران به آن داده شد؛ اما این توجهات تا جایی پیش رفت که که باعث ایجاد 
یک تصور اشتباه شد. تصوری مبتنی بر اینکه اگر بازیکنان نسل موسوم به نسل طلایی بازنشسته 

شوند والیبال ایران به شدت دچار مشکل خواهد شد.
عملکرد ضعیف تیم ملی والیبال در المپیک توکیو در ش��رایطی رخ داد که ش��اکله این تیم را 
بازیکنان نسل طلایی تشکیل داده بودند و این زنگ خطری برای والیبال ایران بود؛ چون همیشه 
این ترس وجود داشت که پس از پایان دوره نسل طلایی، والیبال ایران در سراشیبی سقوط قرار 
خواه��د گرفت. بهروز عطایی که پس از المپیک توکیو س��رمربیگری تیم ملی را بر عهده گرفت 
مجبور شد تیمی جدید بسازد؛ تیمی که تعداد زیادی از بازیکنانش جوان بودند و سایر بازیکنان 
هم که سن و سال بالایی داشتند تجربه بین المللی چندانی نداشتند. نتیجه ای که تیم ملی در لیگ 
ملت ها گرفت نتیجه بسیار خوبی بود؛ به خصوص پیروزی مقابل لهستان که نشان داد این نسل 
هم می تواند حرف های زیادی برای گفتن داشته باشد. حتی نتیجه ای که تیم ملی در مسابقات 
جهانی کسب کرد تفاوتی با نتیجه ای که در دور قبل از آن با بازیکنان نسل طلایی به دست آمده 
بود نداشت. محمدرضا داورزنی که سال ها ریاست فدراسیون والیبال را بر عهده دارد و شاهد حضور 
نسل های مختلفی در تیم ملی بوده نظر جالبی درباره نسل طلایی والیبال ایران دارد. وی در این 
خصوص به ایرنا گفت: »ما معدن طلا داریم و همه بازیکنانی که آنها را کشف می کنیم و پرورش شان 
می دهیم تا به تیم ملی برسند طلا هستند. امین اسماعیل نژاد از شهر ملکان تبدیل به ستاره شد؛ 
بازیکنی مثل محمد موس��وی از دزفول آمد؛ س��عید معروف از ارومیه آمد و ستاره شد. همه این 
بازیکنان در معدن طلای ایران ستاره شدند. من اعتقاد ندارم که تنها به یک نسل، نسل طلایی گفته 
شود؛ چون همه نسل ها طلایی بودند.همه بازیکنان پیشین و فعلی تیم ملی قابل احترام هستند. 

چون به والیبال ایران خدمت کردند و نام کشورمان را در والیبال دنیا پررنگ کردند.

باشگاه  مالک  ورزش�ی:  عصرآزادی/سرویس 
تراکتور گف�ت: اکثر باش�گاه های فوتبال ایران 
دچ�ار بی ثباتی هس�تند ولی رس�انه ها همواره 

موضوع تراکتور پر رنگ تر جلوه می دهند.
»محمدرض��ا زن��وزی مطلق« ام��روز - جمعه ۱۴ 
بهم��ن ماه - در گفت و گوی تلفنی با برنامه »ورزش و 
مردم« ش��بکه یک سیما، با اظهار تأسف در خصوص 
زلزله شهرس��تان خوی، بیان کرد: من مصیبت وارده 
را به مردم خوی تس��لیت می گویم. هر کمکی که از 

دست مان برآید برای مردم خوی انجام می دهیم.
وی افزود: کارهایی نظیر اختصاص عواید حاصل از 
بلیت فروشی بازی تراکتور مقابل فولاد به مردم خوی، 
انج��ام گرفت��ه و در بازی خانگی بع��دی نیز این کار 
انجام خواهد شد. همچنین کمک گروه دریک و اقلام 
جمع آوری ش��ده توسط باش��گاه طی روزهای آتی به 

خوی ارسال می شود.
زن��وزی در خصوص می��زان رضایت��ش از عملکرد 
»پاکو خمز«، گفت: باتوجه به نتایج کس��ب شده، به 
نظرم خمز یکی از بهترین مربیان خارجی تاریخ لیگ 
برتر اس��ت که تا پایان فصل آتی ب��ا تراکتور قرارداد 

دارد. اگ��ر عملک��رد این مربی تا پای��ان فصل جاری 
مطلوب باش��د، همکاری مان با ایش��ان ب��رای مدت 

طولانی تمدید می شود.
وی در خصوص اشاره مجری برنامه به اتفاقات فصل 
گذشته همچون واگذاری باش��گاه، گفت: موضوعات 
فصل گذش��ته به طور کامل تمام شده است. صنایع 

مس تمایلی برای خرید تراکتور نداش��ت و باتوجه به 
علاق��ه ام به زادگاهم و ترک زبان��ان، با تمام وجود در 
خدمت تراکتور هستم و در حال حاضر به هیچ عنوان 

موضوع واگذاری باشگاه مطرح نیست.
زنوزی در ادامه توضیح داد: فصل گذش��ته اتفاقاتی 
از درون و بیرون باشگاه باعث بی ثباتی شده بود، ولی 

خوش��بختانه اکنون تراکتور به ثبات رس��یده است. 
برنامه های اقتصادی برای بس��تن تیم قدرتمند برای 

فصل آتی مدنظر داریم.
مالک باشگاه تراکتور خاطرنشان کرد: امسال تیم را 
به شکلی بسته ایم که به نظر من و اغلب کارشناسان، 
برنامه  و تلاش هایمان فصل آینده جواب می دهد. اگر 
با ثبات فعلی پیش رفته و یکسری بازیکنان جدید به 
تیم اضاف��ه کنیم، فصل آینده حرف های زیادی برای 

گفتن خواهیم داشت.
وی در پای��ان اظهاراتش خاطرنش��ان کرد: تراکتور 
یکی از تیم های لیگ اس��ت، اما مش��کلات ما بیشتر 
برجس��ته می ش��ود. اکنون باش��گاه ها به شدت ضرر 
می کنند؛ قیمت بازیکنان داخلی از بازیکنان باکیفیت 
خارجی بیش��تر اس��ت. برای مثال ما بهترین بازیکن 
لی��گ را در اختی��ار داریم که قیمت ای��ن بازیکن به 
مراتب به صرفه تر از بازیکنان ایرانی است. فدراسیون 
فوتبال و س��ازمان لیگ می تواند در فوتبالی که فقط 
هزینه اس��ت، ب��ا افزایش س��همیه بازیکنان خارجی 
 ت��ا ح��دودی در قیم��ت بازیکن��ان داخل��ی بالانس 

ایجاد کند.

»علیرض�ا دبی�ر« در مواجه�ه با اس�تعفای برخ�ی از مدیران و 
مربیان شاغل در فدراسیون کشتی موضع کاملا متفاوتی را اتخاذ 

می کند.
به گزارش ایرنا، فرهاد اسماعیل نژاد سرمربی تیم کشتی فرنگی نونهالان 
هفته گذش��ته اس��تعفا کرد و علیرضا دبیر نیز جاسم امیری را به عنوان 

جانشین وی انتخاب کرد.
اس��ماعیل نژاد در گفت و گو با ایرنا گفت: بازنشسته ام و هزینه زندگی 
زیاد اس��ت لذا نتوانس��تم به صورت مجانی با فدراسیون کشتی همکاری 
کنم. زمانی که حسن رنگرز و حمید سوریان در فدراسیون سمت داشتند 
پیش��نهاد ش��د تا مبلغی به عنوان ایاب و ذهاب به من پرداخت شود، اما 
این پیشنهاد عملی نشد و من تمام هزینه خود را پرداخت کردم. مجانی 
کار ک��ردن من در حالی ب��ود که در این چهار س��ال، حدود ۱۵۰ مربی 
و کش��تی گیر در اردو حضور یافتند و چهره های ش��اخصی به رده س��نی 

نوجوانان و جوانان کشتی فرنگی معرفی شدند.
گلایه های اسماعیل نژاد با واکنش رییس فدراسیون کشتی همراه شد. 
علیرضا دبیر بعد از پایان مجمع انتخاباتی استان تهران در پاسخ به سوال 
خبرنگار ایرنا بدون اش��اره به بحث اقتصادی و پرداختی ها به اس��ماعیل 
نژاد گفت: باور دارم استعفا کار افراد ضعیف است که توانایی انجام کاری 
را ندارند. پیش از اس��تعفا برخی رفتن خود را به صورت ش��فاهی اعلام 
می کنند و من نیز بدون هیچ درنگی آن را می پذیرم. من استعفا را دوست 
ندارم و از آن نیز خوش��م نمی آید. کس��انی که به عش��ق کشتی فعالیت 

می کنند دنبال استعفا نیستند. بهتر بود پیش از طرح استعفا مشکلات با 
ما در میان گذاشته شود تا آن را حل کنیم.

علیرض��ا دبیر در حالی دلیل اس��تعفای فرهاد اس��ماعیل نژاد را ضعف 
می داند و بی درنگ با آن موافقت کرد که در برابر استعفای حمید سوریان 

نایب رییس خود موضع متفاوتی را اتخاذ کرد.
دبیر که در جریان استعفای اسماعیل نژاد اعلام کرده بود که من استعفا 
را بدون نامه کتبی قبول می کنم نس��بت به استعفای ژنرال هفت ستاره 
کش��تی ایران اظهار نظر متفاوتی دارد و حتی نامه استعفای دارنده مدال 
طلای المپیک ۲۰۱۲ لندن را پاره کرد و این اقدام دبیر در جلسه خصوصی 

با سوریان از سوی سخنگوی فدراسیون مورد تایید قرار گرفت.
محمدابراهیم امامی س��وم آبان ماه و پس از استعفای حمید سوریان از 

پست نایب رییسی فدراسیون در مصاحبه ای گفته بود: دبیر کاملا مخالف 
این اس��تعفا بود و حتی نامه اس��تعفای وی را پاره کرد. دبیر به س��وریان 
اعلام کرده، مدیریت فدراس��یون آشی است که خودتان برای من پختید، 

پس باید تا آخر با هم باشیم و پس از این جلسه مشکلات نیز حل شد.
هر چند که در روزهای ابتدایی آبان ماه امامی س��خنگوی فدراس��یون 
کش��تی اعلام کرده بود که با جلسه دبیر و سوریان استعفای نایب رییس 
فدراسیون حل و فصل شده، اما غیبت های متوالی سوریان در فدراسیون 
کشتی همچنان ادامه دارد و تاکنون دبیر نیز برای جایگزین وی تصمیمی 

نگرفته است.
دبیر حتی در پاس��خ به سوال خبرنگار ایرنا در خصوص حضور سوریان 
در فدراس��یون با خنده گفت: من هم مثل ش��ما از حضور س��وریان در 

فدراسیون بی خبرم.
حمید س��وریان در پنجم مردادماه س��ال ۱۳۹۸ با حکم دبیر به عنوان 
نایب رییس فدراس��یون کشتی انتخاب ش��د اما پس از سه سال در دوم 
آبان ماه ۱۴۰۱ رس��ما اعلام کرد که با فدراسیون همکاری ندارد. سوریان 
در چهار ماه کمترین حضور در فدراس��یون کشتی را داشته است. توجیه 
رییس فدراس��یون کش��تی برای عدم حضور نایب رییس مستعفی خود 
پرده از تصمیمات خاص و جهت دار دارنده مدال طلای المپیک س��یدنی 
برداش��ت. دبیر در حالی موضع قاطعانه ای در برابر استعفای اسماعیل نژاد 
داش��ت و وی را متهم به ضعف کرد که در برابر اس��تعفای سوریان کاملا 

منفعل بوده و حتی تا کنون برای جایگزینی وی اقدامی نکرده است.

یک بام و ۲ هوای دبیر در مواجهه با استعفای زیردستان

معاون ورزش�ی باش�گاه پرس�پولیس گفت: 
اظهارات افشاریان توهین آمیز و شائبه برانگیز 

است و از او شکایت خواهیم کرد.
ب��ه گ��زارش ایرنا، محم��د محمدی با اش��اره به 
اشتباهات داوری علیه پرسپولیس، اظهار داشت: دو 
هفته است که در مورد این مسائل صحبت می کنیم 
اما متاس��فانه اش��تباهات ادامه دارد و صدای ما را 

کسی نمی شنود.
وی اف��زود: ج��ا دارد ب��ه صحبت ه��ای خ��داداد 
افش��اریان رئیس کمیته داوران در مورد اتفاقات آن 
مسابقه اشاره کنم.او به عنوان رئیس کمیته داوران 
مطالبی را عنوان کرد. او اعلام کرد که از این به بعد 
از داوران خوب در بازی های پرس��پولیس استفاده 
می کن��د. اما داور خ��وب یعنی چه؟ اگ��ر این داور 
خوب نب��وده چرا از او برای بازی های پرس��پولیس 
اس��تفاده کردید؟ خودتان به این موضوع اشاره کرد 
که پرسپولیس تیم پرهواداری است. داوران ما قشر 
ضعیفی در فوتب��ال بوده و برای آنه��ا احترام قائل 

هستم.
مع��اون باش��گاه پرس��پولیس تاکی��د ک��رد: اگر 
او)منصوری��ان( داور خوبی نبود چ��را برای بازی با 
پرس��پولیس او را انتخاب کردی��د و اگر داور خوبی 
اس��ت منظورتان از داور خوب چیست؟ من پیش از 
این هم گفتم که در هفته هایی هم که ما به برتری 

می رسیدیم، اشتباهات داوری را داشتیم.
وی اضافه کرد: این اش��تباهات را در روزهایی که 
می بردیم هم داش��تیم. هم بازیکن بودم و هم مربی 

گری ک��ردم و هم الان در کادر مدیریتی هس��تم. 
می دان��م ک��ه اش��تباهات داوری جزئ��ی از فوتبال 
اس��ت اما نه انقدر پشت س��ر هم و متداوم؟ آن هم 

اشتباهاتی که طلبکار است.
محمدی گفت: افشاریان در ادامه صحبت هایش 
گفته ک��ه ما ی��ک پنالتی طلبکار هس��تیم و همه 
کارشناسان داوری هم به این موضوع اشاره داشتند 
که پنالتی روی مهدی ترابی گرفته نش��د.ما طلبکار 
هس��تیم.چگونه می خواهید حساب کنید؟ فردا اگر 
در ب��ازی ما یک داور بدرس��تی پنالتی بگیرد، تیم 
مقابل نمی گوید که آنها یک پنالتی طلب داش��تند 
و حالا گرفتند؟ این چه حرفی اس��ت که مس��ئول 
کمیته داوران میزند؟ در فوتبال حرفه ای که ش��اید 
ی��ک کارت زرد و ی��ک گل زده باعث قهرمانی یک 
تیم ش��ود و یک تیم س��قوط کند انقدر راحت می 

گویند که یک پنالتی طلبکار است؟
معاون باشگاه پرس��پولیس گفت: الان چند وقت 

اس��ت که می گویند VAR به فوتب��ال ما بیاید. با 
این سیس��تم هم داور تصمیم نهایی را می گیرد. ما 
نمی خواهیم که حقی از تیمی ضایع ش��ود و دنبال 
حق خودمان هس��تیم. وقتی می گویی��م یک داور 
خوب بگذارید یعنی همه تی��م ها از حضور داوران 
خوب به��ره ببرند. همه داوران ما خوب و ش��ریف 
هستند اما نمی شود که مدام سکوت کنیم و چیزی 
نگوییم. چرا باعث می شوند کادر فنی ما صدایش در 
بیاید؟ یک اشتباه، دو اشتباه، یک هفته ، دو هفته؟تا 
کی؟ در بازی برابر ذوب آهن چند هفته پیش توپ 
به دست بازیکن حریف خورد و در بازی با ون پارس 
در جام حذفی گل آفس��اید خوردی��م. بازی قبل با 
فولاد پنالتی روی شیخ. یحیی گل محمدی به من 
گفت که هنوز صدای استوک بازیکن فولاد که پای 
ش��یخ را زد در گوش��ش می پیچد. باز هم می گویم 
اش��تباه داوری جزئی از فوتبال از فوتبال اس��ت اما 

کی؟
وی در پاس��خ ب��ه این پرس��ش که پرس��پولیس 
معتقد اس��ت که این اشتباهات سهوی است، گفت: 
امیدواریم جوری باش��د که ما فکر می کنیم.موضع 
باش��گاه ما این اس��ت که از دو داور ب��ازی با فولاد 
و آلومینیوم ش��کایت کردیم. همچنین از افشاریان. 
چ��را که اظهارات او بی احترام��ی به جامعه داوری 
و همچنین باش��گاه پرسپولیس و هوادارانش بود. او 
گفته ک��ه از بازی بعد داور خوب می گذاریم ش��ما 
گوش کنید ببینید معنی حرف چیس��ت. چرا برای 

بازی قبل داور خوب نگذاشتید؟

محمدی: گل محمدی  تصمیمی  نمی گیرد که به ضرر باشگاه باشد

زنوزی: خمز از بهترین مربیان خارجی تاریخ لیگ برتر است

انوشیروانی: حمایت های وزارت ورزش از وزنه برداری دلگرم 
کننده است

 فقط نسل پیشین تیم ملی والیبال،
طلایی بود؟

سرپرس�ت فدراسیون وزنه برداری با اشاره به مشکلات 
پیش روی این رش�ته گف�ت: روزهای اول ی�ک ویرانه را 
تحوی�ل گرفتم ام�ا حمای�ت ه�ای وزارت ورزش موجب 

دلگرمی ما شد.
به گزارش ایرنا، سجاد انوشیروانی گفت: واقعیتی که وجود دارد این 
است که با وجود افتخارات بیشمار وزنه برداری در دهه های گذشت، 
آنگونه که باید به این رشته توجه نشده است. من در روزهای نخست 
مس��وولیتم در فدراس��یون با یک ویرانه روبرو شدم و واقعیت های 
اسفناک وزنه برداری اشکم را درآورد. البته این شرایط تنها برای تیم ملی نیست بلکه در تمام استان ها نیز با این 
مشکلات مواجه هستیم. دارنده مدال نقره المپیک ۲۰۱۲ لندن با اشاره به حمایت های وزیر ورزش و جوانان از وزنه 
برداری افزود: مواجه شدن با تمام این مشکلات شاید موجب دلسردی می شد اما حمایت های حمید سجادی وزیر 
ورزش و جوانان موجب ش��د تا کار را ادامه دهم. در واقع وزارت ورزش توانس��ت در دوران شیوع کرونا و مشکلات 
ناشی از آن، کلیت ورزش از جمله وزنه برداری را بخوبی مدیریت کند که جا دارد همینجا از نگاه مثبت و دلسوزانه 
شخص سجادی و همکاران ایشان نسبت به وزنه برداری قدردانی کنم. وزیر ورزش و جوانان نگاه ویژه ای به رشته 
ه��ای م��دال آور دارد و من عملک��رد وزارت ورزش در این زمینه را مثبت ارزیابی می کنم. در کنار وزارت ورزش و 
جوانان کمیته ملی المپیک نیز حمایت های خاص خود را دارد. سرپرست فدراسیون وزنه برداری با بیان اینکه ما 
با تمام سختی و به پشتوانه وزارت ورزش کار را ادامه دادیم گفت: در بدو ورود شماری از بزرگان وزنه برداری را 
به همکاری دعوت کردم و آنان نیز به فدراسیون آمدند. با کمک این بزرگان جلسای را با نمایندگان مجلس 
و اعضای هیات دولت داشتیم و به تشریح جایگاه وزنه برداری پرداختیم تا حمایت آنان را از این رشته جلب 
کنیم. خوشحالم که رایزنی ها جواب داد و با مساعدت معاون رییس جمهوری برای هر استان سالیانه رقمی 
در حدود ۵۰۰ تا ۸۰۰ میلیون منابع جذب کردیم و این می تواند بخشی از مشکلات را حل کند. وی با بیان 
اینکه آمار فعالیت در وزنه برداری به زیر ۲ هزار نفر رسیده است گفت: کاهش جمعیت رشته وزنه برداری یک 
زنگ خطر واقعی برای این رش��ته اس��ت. مدیرکل سابق ورزش و جوانان استان اردبیل ادامه داد: برای حضور 
مقتدر در س��طح جهانی رایزنی زیادی داش��تم و نتایج خوبی نیز به همران داشت. تلاشم این است که مسیر 
حضور بزرگان این رشته را مجامع بین المللی فراهم کنم. زیرا تشکیلات جهانی و قاره ای برای وزنه برداری 

ایران حساب ویژه ای قائل و حاضر به هرگونه همکاری و حمایت از ما هستند.

در حالی که نسل پیشین تیم ملی را نسل طلایی قلمداد 
می کنند اما به نظر می رس�د ب�از هم می توان در تیم ملی، 
شاهد حضور نسل هایی باشیم که حتی از نسل پیشین هم 

دوران طلایی تری داشته باشند.
به گزارش ایرنا، نسل پیشین تیم ملی والیبال متشکل از بازیکنانی 
همچون سعید معروف، شهرام محمودی، عادل غلامی، سید محمد 
موسوی، فرهاد قائمی و امیر غفور نسلی خاطره ساز بود که در اذهان 
مردم باقی ماند؛ نسلی که اتفاقات بزرگی را برای والیبال ایران رقم 
زد مثل صعود به المپیک و حضور در لیگ ملت ها و البته قهرمانی در 

آسیا. این نسل آنقدر مورد توجه مردم قرار گرفت که لقب نسل طلایی والیبال ایران به آن داده شد؛ اما این توجهات تا 
جایی پیش رفت که که باعث ایجاد یک تصور اشتباه شد. تصوری مبتنی بر اینکه اگر بازیکنان نسل موسوم به نسل 
طلایی بازنشسته شوند والیبال ایران به شدت دچار مشکل خواهد شد. عملکرد ضعیف تیم ملی والیبال در المپیک 
توکیو در شرایطی رخ داد که شاکله این تیم را بازیکنان نسل طلایی تشکیل داده بودند و این زنگ خطری برای 
والیبال ایران بود؛ چون همیشه این ترس وجود داشت که پس از پایان دوره نسل طلایی، والیبال ایران در سراشیبی 
سقوط قرار خواهد گرفت. بهروز عطایی که پس از المپیک توکیو سرمربیگری تیم ملی را بر عهده گرفت مجبور 
شد تیمی جدید بسازد؛ تیمی که تعداد زیادی از بازیکنانش جوان بودند و سایر بازیکنان هم که سن و سال بالایی 
داشتند تجربه بین المللی چندانی نداشتند. نتیجه ای که تیم ملی در لیگ ملت ها گرفت نتیجه بسیار خوبی بود؛ به 
خصوص پیروزی مقابل لهستان که نشان داد این نسل هم می تواند حرف های زیادی برای گفتن داشته باشد. حتی 
نتیجه ای که تیم ملی در مسابقات جهانی کسب کرد تفاوتی با نتیجه ای که در دور قبل از آن با بازیکنان نسل طلایی 
به دست آمده بود نداشت. محمدرضا داورزنی که سال ها ریاست فدراسیون والیبال را بر عهده دارد و شاهد حضور 
نسل های مختلفی در تیم ملی بوده نظر جالبی درباره نسل طلایی والیبال ایران دارد. وی در این خصوص به ایرنا 
گفت: »ما معدن طلا داریم و همه بازیکنانی که آنها را کشف می کنیم و پرورش شان می دهیم تا به تیم ملی برسند 
طلا هستند. امین اسماعیل نژاد از شهر ملکان تبدیل به ستاره شد؛ بازیکنی مثل محمد موسوی از دزفول آمد؛ سعید 
معروف از ارومیه آمد و ستاره شد. همه این بازیکنان در معدن طلای ایران ستاره شدند. من اعتقاد ندارم که تنها به 
یک نسل، نسل طلایی گفته شود؛ چون همه نسل ها طلایی بودند.همه بازیکنان پیشین و فعلی تیم ملی قابل احترام 

هستند. چون به والیبال ایران خدمت کردند و نام کشورمان را در والیبال دنیا پررنگ کردند.
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